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Referat 

14-2020 Godkjenning av innkalling 
Saker til eventuelt? 

Godkjennes 

Ved: Frode Arntsen 
Referat: Innkalling godkjennes 

Ingen saker til eventuelt 
Vedtak: Referatet godkjennes 

 

15-2020 Godkjenning av referat Godkjennes 
Ved: Frode Arntsen 
Referat: Referat tidligere distribuert – ingen innspill, foreslås at godkjennes 
Vedtak: Referatet godkjennes 

 

17-2020 Status for prosjektet Orientering 
Ved: Terje Hellesvik 
Referat: Begynner å ha riktig antall personer i prosjektet for å få utnyttet alles kapasitet og 

kompetanse 
Kostnader er på budsjett 
Bruker færre antall person. Lavere kostnad og vi slipper å ta folk inn og ut av prosjektet 

Vedtak: Orienteringen tas til etterretning 
 

17-2020 Demonstrasjon av NVA Orientering 
Ved: Terje Hellesvik 
Referat: Demonstrasjon av kobling av Feide mot autoritetsregister for person og kobling mot 

ORCID. Demonstrasjon av en registering med bruk av DOI samt diverse funksjonalitet. 
Vedtak: Orienteringen tas til etterretning 

 

18-2019 Utvidelse av referansegruppen Orientering 
Ved: Frode Arntsen 
Referat: To nye: BI og UiO. Kontakt med Cristin-miljøet for å finne flere. 
Vedtak: Orienteringen tas til etterretning 

 

 



19-2019 Finansiering NVA-prosjektet Orientering 
Ved: Frode Arntsen 
Referat: Finansiering var på plass inntil regnskap i Unit for 2019 viste minus, noe som da fikk 

konsekvenser for endelig budsjett 2020. Dette har medført at budsjett til innleie er 
halvert ift behov. 
Unit har informert KD med brev og møter om at NVA er underfinansiert og søkt om 
penger. 
Evt konsekvensen blir at videre arbeid vil få lavere hastighet. Konvertering av Brage vil 
måtte skyves ut i tid. Det samme gjelder sammenslåing av Cristin og NVA. 
Må se på alternativ finansiering, dvs evt flytte penger internt eller andre 
finansieringskilder. 

Vedtak: Orienteringen tas til etterretning 
 

20-2019 Eventuelt Orientering 
Ved: Alle 
Referat: Det har vært møte med de fire som har egen arkivløsning 

Tromsø har ingen planer om gå over til noe annet arkiv, mens UiB, UiO og OsloMET er 
positive. 

Vedtak: Orienteringen tas til etterretning 
 

Dato for neste møte 

Torsdag 7. mai, klokken 09:00-11:00. Frode Arntsen kaller inn. 


